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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:488 Vargen och landsbygden

Sveriges vargstam är för stor och bör minskas.

Vargen gör att många människor på landsbygden ofta behöver gå omkring 
och vara oroliga för att vargen ska riva eller döda deras tamboskap eller ta deras 
sällskapshundar eller jakthundar.

Detta är vardag för många i Sverige och bidrar till att vissa människor på 
landsbygden upphör med eller avstår från att starta tamdjursproduktion. Sverige 
vill öka sin livsmedelsproduktion, och därmed behöver mängden tamboskap i 
stället öka.

Sveriges riksdag har tagit beslut om att vi ska ha en vargstam mellan 170 och 
270 vargar, men i dag är de många fler.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

1. Vilka initiativ avser statsrådet att ta för att Sverige ska uppfylla 
riksdagens beslut om en vargstam på 170–270 vargar? 

2. Vilka åtgärder vidtar statsrådet för att en för stor vargstam inte ska 
hindra att Sveriges livsmedelsproduktion ökar?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-18
Besvaras senast
2021-03-09
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


